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EMNE HANDLING BEMÆRKNINGER
Velkomst Formanden bød de fremmødte vel-

kommen til generalforsamlingen.

Valg af dirigent Formanden foreslog M.M. som diri-
gent.

Forslaget blev vedtaget, og 
dirigenten takkede for val-
get. 

Dirigenten kunne meddele, 
at indkaldelsen til general-
forsamlingen var varslet jf. 
foreningens vedtægter.

Formandens beret-
ning

Formandens beretning er vedhæftet 
referatet som bilag.

Reviderede regn-
skab og næste års 
budget

Foreningens regnskab og kom-
mende års budget blev gen-
nemgået af foreningens kasse-
rer. 

Kassereren vurderede, at næste 
års budget ligeledes forventes at 
ville give et lille underskud på 
foreningens regnskab.

Af regnskabet kan konstate-
res, at der har været et min-
dre underskud set i forhold 
til 2021, idet foreningen bla. 
har haft nogle uforudsete 
udgifter til nogle pensione-
rede heste. 

Som begrundelse for Kas-
sererens bemærkninger lig-
ger div. prisstigninger og 
evt. ekstra udgifter til de 
pensionerede heste. 

Både regnskab og næste 
års budget blev efterfølgen-
de vedtaget.



• Indkomne 
forslag

Formanden kunne oplyse, at der 
til generalforsamlingen var ind-
kommet fire forslag til behand-
ling. 
Sidste år blev det aftalt, at A-S 
kunne indgå som midlertidigt 
medlem af bestyrelsen. 

Fra et medlem af foreningen var 
der kommet forslag om, at fore-
ningen skulle fremstille en lille 
”nål” med et hestehoved og 
PHV-vartegn. 

I foråret havde bestyrelsen i for-
eningen drøftet muligheden for 
udnævnelse af et ”Æresmed-
lem” i foreningen. Pågældende 
person(er) skal have gjort noget 
særligt for Politihestens Venner 
(PHV). 

Forslag: A-S vælges ind i 
bestyrelsen som permanent 
medlem for en et-årig perio-
de (2023 – 2024) og til næ-
ste års generalforsamling, 
evt. som permanent med-
lem af bestyrelsen med to-
årige valgperioder. 
A-S blev valgt til bestyrel-
sen. 

Sagen er blevet behandlet 
på både bestyrelsesmøde 
og efterfølgende generalfor-
samling. 
Forslaget anses som væ-
rende godt og meget posi-
tivt, men efter drøftelser på 
generalforsamlingen var der 
enighed om, at foreningen 
desværre ikke ser sig i 
stand til at tilvejebringe 
nødvendig kapital til frem-
stilling, at ”nålene”. 

Det blev efterfølgende aftalt, 
at formanden skulle skrive til 
pågældende medlem, som 
har fremsendt forslaget 
m.h.p., at undersøge om 
medlemmet selv evt. kunne 
tilvejebringe fornøden kapi-
tal til fremstilling af pågæl-
dende ”nåle”. 

Det blev vedtaget, at der i 
fremtiden kan udnævnes 
personer af foreningen som 
”Æresmedlemmer”. 
Personens navn og billede 
vil blive placeret på forenin-
gens hjemmeside og evt. 
med en fast plads i med-
lemsbladet ”Politihesten”.  



Valg til bestyrelsen 
samt revisor

På valgt il bestyrelsen er i 2023: 
• B.P. (Næstformand): Ønsker gen-

valg. 
• A.L. (Kasserer (Ønsker ikke gen-

valg). 
• B.M. (Ny kasserer) 
• M.F (Ønsker genvalg). 
• M.M. (Ønsker genvalg). 
• A-S. vælges for et år (2023 – 

2024). 
• V.T (Ønsker genvalg som revisor 

for et år). 

Alle medlemmer nye som 
tidligere medlemmer af be-
styrelsen blev valgt ind i be-
styrelsen som beskrevet.

Fastsættelse af kon-
tingent

Nuværende årlige kontingent i fore-
ningen er fastsat til 120,00 kr årligt 
for at være medlem af foreningen. 

Forslag fra bestyrelsen: 
At det årlige kontingent fra 01. ja-
nuar 2024 herefter vil udgøre 
150,00 kr.

Nuværende kontingent har 
været det samme i adskilli-
ge år. 

Forslaget blev vedtaget.



Eventuelt Et medlem fremkom under general-
forsamlingen med et forslag om, at 
foreningen i 2024 kunne lave en 
”medlemstur” til Gisselfeld Gods 
samt se ”Tårnet” ved Gisselfeld 
Gods. 

Foreningen vil i fremtiden forsøge i 
god tid at opslå aktiviteter på 
hjemmesiden samt i medlemsbladet 
”Politihesten”, som vil kræve hjæl-
pere fra medlemmerne af forenin-
gen til deltagelse i forskellige aktivi-
teter. 

Som tidligere beskrevet i dette refe-
rat blev det vedtaget, at foreningen i 
fremtiden kan vælge et ”Æresmed-
lem”. 
Som foreningen første ”Æresmed-
lem” faldt valget på Bertil Christen-
sen, som var foreningens første 
formand og stifterhelt tilbage fra 
1990.

Forslaget blev positivt be-
handlet. Alle syntes, at det 
var en god ide. 
Pågældende medlem vil ar-
bejde videre med forslaget 
og vil efterfølgende kontakte 
formanden for fremtidig 
planlægning, tilrettelæggel-
se og gennemførelse af 
denne medlemstur. 

Foreningen vil arbejde på at 
opslå aktiviteter ,hvor der 
ønskes mandskabsstøtte fra 
medlemmerne. 

Bertil Christensen fik over-
rakt et diplom samt billede, 
hvor han er placeret foran et 
antal politiheste og ryttere 
fra Rytterisektionen ved 
dansk politi. Formanden op-
læste efterfølgende begrun-
delsen for valget af Bertil 
Christensen. 

Afslutning Formanden afsluttede med: 

At takke dirigenten for godt arbejde. 

At takke bestyrelsen for et altid godt 
humør, gode holdninger under be-
styrelsesmøderne. 

Takkende medlemmerne af forenin-
gen for fremmødet i dag.


